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Organ Medlemssamråd för Sjuhärads Samordningsförbund 

Dag Onsdag 15 mars 2023, klockan 10.00 – 13.00   

Plats Officersmässen, Lagercrantz plats 5, Borås 

  
Beslutande   

Cecilia Andersson (C) Västra Götalandsregionen 

Lars Öhlund, Arbetsförmedlingen 

Andreas Pettersson, Försäkringskassan 

Ulf Rapp (S), Bollebygds kommun   

Bengt Hilmersson (C), Vårgårda kommun  

Mats Palm (S), Herrljunga kommun  

Ulf Thifors (S), Tranemo kommun  

Wiktor Öberg (M), Ulricehamns kommun   

Marie Samuelsson (S), Borås Stad 

Helen Eriksson (S), Marks kommun     

Kjell Persson (M), Svenljunga kommun  

 

Övriga medverkande, styrelseledamöter  

Daniel Persson (SD), Bollebygds kommun 

Ann-Charlotte Angren, Arbetsförmedlingen 

Anette Ryberg, Försäkringskassan  

Annette Carlson (M), Västra Götalandsregionen  

Arne Olsson (KD), Vårgårda kommun  

Carina Fredriksen (S), Herrljunga kommun  

Eva-Karin Haglund (S), Tranemo kommun      

Ireen Wolter (L), Ulricehamns kommun  

Lars-Erik Olsson (S), Bollebygds kommun  

Leif Dahl (S), Västra Götalandsregionen  

Sofia Sandänger, Försäkringskassan  

  

Övriga 

Elisabeth Rahmberg, Strateg, Västra Götalandsregionen 

Anna Fagefors, Förbundschef      

Pernilla Andersson, Biträdande förbundschef 

 
Omfattning  

§§ 1-9 

 

------------------------------------------------------ 

Sekreterare Anna Fagefors 

 

 

------------------------------------------------------ 

Ordförande Sofia Sandänger 

 

 

------------------------------------------------------ 

Justerare Cecilia Andersson 



Sjuhärads Samordningsförbund   Protokoll medlemssamråd  2023-03-15 

Org.nr 222000-2105  Sidan 2 av 3 

  

 

§§ Ärenden  

         
  

1 

 

Mötet öppnas 

 

Styrelsens ordförande hälsar alla välkomna och närvarande presenterar sig. 
Inför mötet ges ett föredrag om forskningsbaserade metoder och arbetsformer. 

 

Styrelsens ordförande förklarar mötet öppnat. 

 

 

2 

 

Val av justerare 

 

Cecilia Andersson utses att justera protokollet. 

  

 

3 

 

Rapport om förbundets nuläge och det gångna året  

 

Förbundschef presenterar övergripande utveckling sedan föregående ägarsamråd 

samt vilka målgrupper och insatser förbundet arbetar med.  

 

Styrelsens ordförande tackar för genomgången som bakgrund för medlemsdialog. 

   

 

4 

 

Förbundsordning, information 

 
Medlemmarna diskuterade föregående år eventuella behov av förändringar. Nationella 

rådet presenterade vid årsskiftet en ny mall för eventuellt förändringsarbete.  

Parterna har hittills varit nöjda med sina gemensamma arbetsformer. Information ges 

om att det finns nationella initiativ till att förändring förväntas. I mötet lyfts frågor om 

förutsättningar, jämvikt mellan parter och konsekvenser kring att inte ändra. Förordas 

att snarare finna former för att vikta beslutsmajoritet än att utöka antal ledamöter för 

parter med färre ledamöter. Väsentligt att alla kan bli delaktiga även fortsättningsvis. 

 

Medlemmarna uppmärksammar vikten av att följa nuvarande lagtolkningar samtidigt 

som det är betydelsefullt att parterna fortsatt ska kunna agera som jämbördiga och 

överlåter till styrelsen att behandla frågan baserat på medlemmarnas medskick. 

 

 

5 

 

Revisorspraxis, information 

 
Kommunerna och VG-region ska utse gemensamt förtroendevald revisor.  

Medlemmarna avgör att praxis för val av gemensam revisor fortsatt ska vara att  

Västra Götalandsregionens revisorskandidat expedieras vidare till kommunerna 

så att samtliga har möjlighet att utse samma kandidat.   

Bo-Lennart Bäcklund är den revisor som regionen utsett för Sjuhärads 

samordningsförbund för innevarande mandatperiod. Han kommer därmed att 

framställas som formellt förslag för val hos respektive medlemskommun. 
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6 

 

Medlemmars behov/utmaningar  
 

Medlemmarna samtalar om behov och utmaningar. 

 

Ett första medskick är ”Business as usual”, önskemål om att fortsätta i samma anda. 

Basverksamheten är bra. Medlemmarna är överlag mycket nöjda med den 

verksamhet som sker genom förbundet för avsedd målgrupp.  

Fortsatt finns det stora behov av att prioritera arbete för samma målgrupper som 

tidigare och noteras att behoven är stora för målgrupp med psykisk ohälsa. 

Önskemål om att fortsätta arbeta och utveckla stödformer och samverkan utifrån 

evidensbaserade metoder.  

 

Flera parter lyfter önskemål om att fortsätta arbeta enligt metod Män i hälsa och 

resonerar om eventuella vägar att göra det i sina ordinarie organisationer efter att 

Samordningsförbundets utvecklingsinitiativ upphör vid avslut av innevarande 

projekt. Kommunalförbundet driver inte verksamhet, men BR-vux ses som lämplig 

aktör om skolchefer ställer sig bakom att avtala om fortsatta former för drift.    

Samordningsförbundet har en vana av ge stöd till implementering vilket kan vara 

aktuellt även i denna fråga, om medlemmar återkommer med initiativ till drift i 

ordinarie regi. 

  

Summerande ställningstagande är att medlemmarna är måna om att förbundet 

fortsätter med de inslag som finns idag, vilket innebär både individinriktat och 

strategiskt arbete. Medlemmarna är positiva till utveckling genom projektdrift 

parallellt med fortsatt tidigare upparbetad basverksamhet. 
Viktigt att kunna stödja så att fler kan arbeta och hållbart stanna kvar i arbetslivet.  

 

 

7 

 

Övriga frågor  
 

Inga övriga frågor. 

 

 

8 

 

Beslut om medfinansiering och nivå för äskande om statliga medel 

 

Medlemmarna diskuterar nivå för äskande av statlig anslagsdel till Sjuhärads 

samordningsförbund för 2024. Information om tidigare års anslagsnivå, om  

nationell fördelningsmodell samt om sena besked kring statlig tilldelningsnivå.  

Diskuteras eventuella möjligheter till utökning samt eventuella risker för 

minskningar beroende på nationella förutsättningar.  

 

Medlemmarna beslutar att äskande inför 2024 fortsatt ska vara 10 miljoner statligt 

anslag och att kommunerna i Sjuhärad tillsammans med Västra Götalandsregionen 

gör ett medfinansieringsåtagande för motsvarande belopp. 

 

 

9 

 

Mötet avslutas 

 
 


